



Mighty Brokerage (Asia) Limited
敏哲証券有限公司

Request of Account Statement Duplicates / Certification Form
索取戶口結單副本 / 結存證明書申請表

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, Shop 68-70, Manor Centre, 218 Fuk Wing Street, Kowloon or by fax (852) 2655 7033. For any enquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2655 7011.

請將已填妥的表格郵寄至九龍福榮街 218 號美居中心地下 68-70 號舖或傳真至 (852) 2655 7033 客戶服務部。如有任何查詢，請致電 (852) 2655 7011 與客戶服務部聯絡。

Account Name 賬戶名稱 _____

Account Number 賬戶號碼 _____

Date 日期 _____

I/We hereby request the followings regarding the captioned account
本人/吾等欲索取上述戶口之

- Daily statement duplicates 日結單副本 From 由 _____ To 至 _____
- Monthly statement duplicates 月結單副本 From 由 _____ To 至 _____
- Account Certification 戶口結存證明書 As of 於 _____

Please select one 請選擇一項

- Please deliver the above document(s) to my/our _____ address and charges the applicable fees to my/our above-mentioned account.
請郵寄以上文件到本人/吾等之 _____ 地址，並從本人/吾等之上述戶口扣除所需費用。
- I/We will collect the above document(s) in person at your office and charges the applicable fees to my/our above-mentioned account, please contact me/us at phone number _____ for collection.
本人/吾等將親臨貴公司領取以上文件，及從本人/吾等之上述戶口扣除所需費用；並請致電 _____ 通知本人/吾等前來索取。

Charges 費用

Within past 1 month (Free) 1個月之內免費

Within past 2 to 12 months (HKD 50 per statement) 過去2至12個月每份結單 HKD 50

Over past 12 months (HKD 100 per statement) 超過12個月每份結單 HKD 100

HKD 100 per Account Certification 每份戶口結存證明書 HKD 100

Client Signature
客戶簽署: _____

Contact No
聯絡電話: _____

| For official use only | | Remarks | |
|-----------------------|-------------|------------|-------------|
| Signature checked by | Inputted by | Checked by | Approved by |